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az Országgyű lés elnöke
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Írásbeli választ igénylő kérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr !

„Elfogadhatónak tartja-e, hogy hazánk évi csapadékmennyiségének köze l
90%-a nem kerül hasznosításra?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést
kívánok benyújtani

Szabó Imre
környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr !

Magyarország területére évente átlagosan 58 km 3 csapadék hullik . A K/9897.
számon Miniszter úrhoz benyújtott, „Milyen tervei vannak a környezetvédelm i
és vízügyi tárcának arra vonatkozóan, hogy hazánk természetes vízkincsét
felhasználva az aszály okozta károk a jövőben elkerülhetőek legyenek?” c .
írásbeli kérdésemre adott válasza alapján az ország területén egyenl őtlenül
eloszló csapadékból 52 km 3 párolog el vagy szivárog be a talajba .

Kérdezem tehát Miniszter urat : elfogadhatónak tartja-e, hogy hazánk év i
csapadékmennyiségének közel 90%-a nem kerül hasznosításra ?

Várom válaszát !

Budapest, 2009 . október 1 .
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